
Zápisnica č. 4/2011 

z  rokovania vedenia STU dňa 21. 2. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár, František 

Hulík 

 

Neprítomný:  
 

 

Program: 

Kontrola plnenia úloh 

1. Organizačný poriadok ÚZ ŠDaJ STU (riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU Hulík) 

2. Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 

3. Nová web stránka STU (prof. Petráš) 

4. Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úloţiska CRZ STU v EIS STU (Finka) 

5. Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 2010 (doc. Redhammer) 

6. Prihláška STU do programu Erasmus 2011-2012 ( prof. Petráš) 

7. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Organizačný poriadok ÚZ ŠDaJ STU (riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU Hulík) 

2) Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 

3) Redizajn internetovej stránky STU (prof. Petráš) 

4) Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úloţiska CRZ STU v EIS STU (Finka) 

5) Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 2010 (doc. Redhammer) 

6) Prihláška STU do programu Erasmus 2011-2012 ( prof. Petráš) 

 

 

Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 

Prof. Janíček: 

Upozornil na situáciu okolo VÚZ PI. Súdny spor STU vyhrala, treba však tomuto problému 

venovať mimoriadnu pozornosť, lebo je aktuálne odvolanie na súde vyššieho stupňa, kde je 

treba zabezpečiť náleţité právne zastupovanie STU. 

 

Prof. Petráš: 

Informoval o prijatí delegácie z univerzity v Astane, Kazachstan na STU. Majú záujem o plne 

hradené študentské pobyty z ich strany. Záujem je o štúdium technických smerov na našej 

univerzite. 

 

Prorektor Finka: 

Informoval o stretnutí s delegáciou z univerzity Tianjin z Číny. 

 

Kontrola plnenia úloh 
 

Splnené úlohy:  1/2/2011, 2/2/2011 

 

Nesplnené úlohy:  - - - 
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K bodu 1 Organizačný poriadok ÚZ ŠDaJ STU (riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU 

Hulík) 
  

Ing. Hulík: Informoval, ţe na základe realizácie investičnej akcie súvisiacej so zmenou 

stravovacieho systému na STU dôjde aj k presunom pracovníkov na iné 

pracoviská v rámci ÚZ ŠDaJ STU. Po diskusii prof. Báleš navrhol, aby táto 

situácia bola vyriešená návrhom dodatku k existujúcemu organizačnému 

poriadku ÚZ ŠDaJ STU. Vedenie STU tento návrh schválilo. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/4/2011 

Vedenie STU berie na vedomie potrebnú zmenu Organizačného poriadku ÚZ ŠDaJ STU 

vyvolanú zavádzaním nového stravovacieho systému na STU a ukladá riaditeľovi ÚZ ŠDaJ 

STU Hulíkovi pripraviť príslušný návrh dodatku. 

Z: Riaditeľ ŠDaJ STU Hulík 

Termín: 25.2.2011 

 

 

K bodu 2 Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Text Výročnej správy STU za rok 2010 sa finalizuje. Upozornil, ţe je 

potrebné upraviť štruktúru VS tak, aby bola v súlade s poţiadavkami MŠ SR 

a niektoré tabuľky túto poţiadavku nespĺňajú. Poţiadal všetkých 

zúčastnených, aby osobne dohliadli na urobenie potrebných úprav v správe 

do piatku 25.2.2011. 

Doc. 

Redhammer: 

Je potrebné stanoviť aj rozsahy jednotlivých kapitol VS, aby výsledná 

správa nebola príliš rozsiahla. 

Predseda AS 

STU Ţalman: 

Plán je, ţe Výročná správa o činnosti STU za rok 2010 by mala byť 

prerokovaná v AS STU dňa 7.3.2011. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/4/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave prípravy Výročnej správy STU za rok 

2010. 

 

 

K bodu 3 Nová web stránka STU (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: V dňoch 5. – 6. februára 2011 bol zrealizovaný uţ dlhšie pripravovaný 

redizajn rozhrania webových systémov STU a jej fakúlt. Účelom redizajnu 

bolo predovšetkým skvalitnenie prístupnosti internetových stránok v zmysle 

zákona č. 570/ 2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 275/2006 Z. z. 

o informačných systémoch verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, ako aj Výnosu  č. 312/2010 Z. z. o 

štandardoch pre informačné systémy verejnej správy.  

Predseda AS 

STU Ţalman: 

Podrobil redizajn web stránky kritike. Takáto stránka musí byť orientovaná 

na zákazníka a tento sa teraz musí nanovo orientovať kvôli urobeným 

zmenám. Privítal by, keby nová verzia web stránky STU bola najprv 

predstavená a prediskutovaná vo vedení STU pred jej zavedením do 

prevádzky. 
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Stanovisko V-STU č. 3/4/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o redizajne internetovej stránky STU 

s pripomienkami. 

 

 

K bodu 4 Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úložiska CRZ STU v EIS STU 

(pror. Finka) 
  

Pror. 

Finka: 

 
 

Uznesenie V-STU č. 1/4/2011 

Vedenie STU schvaľuje Metodický pokyn č. 1/2011 N na ukladanie zmlúv do úloţiska 

Centrálneho registra zmlúv STU v EIS STU. 

 

 

K bodu 5 Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 

2010 (doc. Redhammer) 
  

Doc. 

Redhammer: 

Informoval, ţe vo všeobecnej výzve VV 2010 vyhlásenej Agentúrou na 

podporu výskumu a vývoja bolo podaných za STU ako hlavného 

riešiteľa/ţiadateľa 89 projektov a za STU ako spoluriešiteľa 48 projektov. 

Po vyhodnotení týchto návrhov bolo Agentúrou na podporu výskumu a 

vývoja schválených 19 projektov za STU ako hlavného riešiteľa/ţiadateľa a 

za STU ako spoluriešiteľa 19 projektov. Budeme poţadovať, aby agentúra 

riešila nesúmerateľnosť hodnotení projektov. 

Prof. Báleš: V písomnom materiáli mu chýba porovnanie úspešnosti STU s inými 

subjektmi v SR ako je SAV, UK a iné technické univerzity. 

Prof. Janíček: Uviedol, ţe niekoľko projektov bolo napriek dobrému hodnoteniu 

zlikvidovaných principiálne. 

Pror. Kaluţný: Opýtal sa, ako sa zmenilo personálne zastúpenie STU v jednotlivých radách. 

Odpoveď: pokleslo cca o 50% 

 

Stanovisko V-STU č. 4/4/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o schválených projektoch APVV z výzvy v roku 

2010. 

 

 

K bodu 6 Prihláška STU do programu Erasmus 2011-2012 ( prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Informoval, ţe STU podáva ku dňu 11. 3. 2011 prihlášku univerzity do 

podprogramu Erasmus na realizáciu mobilít v roku 2011/2012. Prihláška bude 
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obsahovať nasledujúce typy mobilít a plán počtu vyslaných osôb: 

- mobility študentov na štúdium - plán cca 140 študentov, 

- mobility študentov na stáţ - plán cca 15 študentov, 

- mobility učiteľov na výučbu - plán cca 28 učiteľov, 

- mobility administratívnych pracovníkov - plán cca 7 administratívnych 

pracovníkov. 

 

Uzavretie dohody o realizácií programu medzi Národnou kanceláriou 

Programu celoţivotného vzdelávania (SAAIC) a STU v Bratislave sa 

predpokladá v mesiacoch júl – august 2011. Praktická realizácia programu v 

akademickom roku 2011/2012 sa začína v septembri 2011. 

 

Dňa 9.3.2011 sa bude konať stretnutie fakultných Erasmus koordinátorov. 

Cieľom stretnutia je prediskutovanie nominácií študentov za jednotlivé fakulty 

a ústav STU na akademický rok 2011/2012 a vyhodnotenie priebehu realizácie 

mobilít v roku 2010/2011.  

 

Začiatkom apríla sa uskutoční v aule na Mýtnej ulici „Informačný deň“ pre 

budúcich Erasmus študentov. Útvar pre zahraničné vzťahy rektorátu STU 

študentom poskytne podrobné informácie o praktických  postupoch pri 

príprave vycestovania a pri realizácii zahraničného študijného pobytu. 

Odznejú tieţ prezentácie praktických skúseností a poznatkov absolventov   

Erasmus študijného pobytu. 

Predseda AS 

STU Ţalman: 

Konštatoval, ţe počty mobilít pridelené STU sú pomerne nízke. Treba zistiť 

vonkajšie kritériá podľa ktorých sa prideľujú počty mobilít pre jednotlivé 

univerzity. 

 

Stanovisko V-STU č. 5/4/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o podaní prihlášky a príprave programu Erasmus 

pre akademický rok 2011/2012. 

 

 

K bodu 7  Rozličné 
 

1) Prorektor Finka: 

Predloţil písomný materiál Akreditačné spisy týkajúce sa študijných programov na 

Ústave manaţmentu STU. 

Pror. Kaluţný informoval, ţe nebol čas si tieto spisy riadne preštudovať. Uviedol, ţe mal 

rozhovor s riaditeľom ÚM STU o postupe realizácie štúdia, kým bude schválená nová 

akreditácia. Podľa zákona musia byť ŠP pred akreditáciou schválené vo VR STU. 

Navrhol, ţe na budúce rokovanie vedenia STU predloţí stanovisko k navrhovaným 

akreditáciám čo nijako nespomalí proces akreditácie. 

 

2) Prof. Janíček: 

Predloţil na rokovanie ţiadosť divadla Malá scéna STU o odpustenie nájomného za rok 

2011 nakoľko nájomca investoval do divadla značnú sumu prostriedkov. Navrhol, aby 

nájomca platil všetky energie a sluţby v roku 2011 a nájomné za rok 2011 sa bude 

splácať podľa dohodnutého splátkového kalendára v roku 2012. 

Prof. Petráš uviedol, ţe toto vedenie STU uţ nemá mandát na schválenie takejto ţiadosti. 
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Uznesenie V-STU č. 2/4/2011 

Vedenie STU neodsúhlasilo ţiadosť divadla Malá scéna STU o odpustenie nájomného za rok 

2011 a rozhodnutie v tejto veci prenecháva novému vedeniu STU. 

 

3) Prof. Janíček: 

Predloţil návrh Výstaviska TMM Trenčín, ktoré nám zapoţičalo vitríny pre výstavu 

artefaktov ešte v súvislosti s oslavami 70. výročia STU. Navrhuje, aby STU odkúpilo 

tieto vitríny za cenu 2143 EUR. V prípade nesúhlasu si majiteľ ţiada vitríny vrátiť späť. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/4/2011 

Vedenie STU súhlasí s odkúpením sklených vitrín za cenu 2143 EUR. 

 

4) Prof. Petráš: 

V utorok 1.3.2011 budú pokračovať rozhovory s vedou organizované Alumni klubom 

STU. Téma architektúra a urbanizmus so zameraním na Bratislavu. Všetkých na túto 

akciu pozýva. 

 

5) Prof. Báleš: 

Informoval o doručení ţiadosti o zaplatenie členského za Copernicus. 

 

Uznesenie V-STU č. 4/4/2011 

Vedenie STU súhlasí s úhradou faktúry za členské Copernicus. 

 

6) Prorektor Kaluţný: 

Informoval, ţe napriek písomnému upozorneniu dekan MTF STU nerešpektoval zákaz 

realizácie vzdelávania na detašovaných pracoviskách tejto fakulty. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. – vedúci úradu rektora STU 

 

 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára STU 

 


